

Panduan untuk Kisah Kejayaan

Guide for Success Stories

Tujuan dokumen ini adalah untuk menyediakan panduan kepada penyelia-penyelia (pengurus atau penolong pengurus) bagi jenis maklumat yang diperlukan untuk Kisah Kejayaan yang ditemui melalui Pusat Internet (PI).

The purpose of this document is to provide a guide to the supervisors (manager or assistant manager) on the type of information required in the success stories found through Pusat Internet (PI).

Types of Success Story (please tick (√) one)

- Keusahawanan
 (√) Celik ICT / Komuniti Pintar

Service Provider (please tick (√) one)

- (√) Telekom Malaysia (TM) Packet 1 (P1)
 Celcom Time
 Maxis Redtone
 Digi Danawa

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT			
Maklumat PI	Nama PI	Kampung Hilir Maludam		
	Nama Pengurus	Dyg Siti Endun Binti Abg Ariffin	No. Telefon	011-5847619
	Nama Penolong Pengurus	Noreda Binti Sa'adi	No. Telefon	013-8265494
	Email			
Lokasi	Daerah	Betong	DUN	N.28 Lingga
	Mukim	Betong	Parlimen	P201 Batang Lumar
	Negeri	Sarawak		

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT			
Maklumat Individu/ Organisasi	Nama	<i>Nama usahawan/ komuniti/ individu yang berjaya Mohd Fairuzshah Bin Md. Shah</i>	Umur	<i>16 Tahun</i>
	Email	-	No. Telefon	-
	Alamat	<i>Kampung Hilir Maludam, 94950 Pusa, Sarawak.</i>	Tahun menjadi Ahli PI	<i>2014</i>
Bentuk perniagaan	-			
Kisah kejayaan	<p><u>Latar belakang</u></p> <p><i>Mohd Fairuzshah Bin Md. Shah merupakan seorang pelajar tingkatan 4 yang menuntut di Sekolah Menengah Kebangsaan Beladin. Merupakan anak kedua daripada tiga orang adik-beradik.</i></p> <p><u>Sebelum penggunaan ICT/ penglibatan PI</u></p> <p><i>Tidak terlalu terdedah terhadap penggunaan ICT. Selain itu, kurang mahir menggunakan komputer dan tidak mengetahui cara menggunakan internet.</i></p> <p><u>Selepas penggunaan ICT/ penglibatan PI</u></p> <p><i>Dunia siber kini mendatangkan banyak kebaikan kepada pengguna. Tidak dinafikan, internet adalah salah satu penghubung yang membawa kejayaan dalam diri saya. Walaupun tinggal dikawasan luar bandar, dengan adanya capaian internet, ia banyak memudahkan urusan harian kami yang masih menuntut di sekolah menengah. Internet banyak membantu saya dalam proses pembelajaran. Melayari internet untuk mendapatkan maklumat amat memudahkan, menyeronokkan dan menjimatkan masa. Hanya dengan kemudahan teknologi tersebut saya boleh mendapatkan banyak maklumat yang saya inginkan sama ada untuk pelajaran dan perkembangan isu-isu semasa dalam jangka masa pendek tanpa memerlukan kos yang tinggi dan masa yang panjang.</i></p>			
Penggunaan PI	<p><u>Apa yang dipelajari melalui PI</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>Mempelajari asas komputer</i> - <i>Mempelajari Microsoft office seperti Word, Excel, Powerpoint</i> - <i>Mempelajari penggunaan internet seperti email, carian maklumat di</i> 			

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT			
	<p><i>internet,youtube,laman portal pembelajaran dan sebagainya</i></p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>Mempelajari menggunakan Adobe Photoshop</i> <p><u>Bagaimana PI membantu perkembangan perniagaan/ peningkatan tahap kemahiran ICT</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>PI mempunyai peranan untuk membawa perubahan kepada komuniti setempat. Saya percaya dengan wujudnya PI dimana ia dapat membantu meningkatkan pengetahuan untuk semua golongan seperti pelajar sekolah, belia, dewasa dan warga emas. Dengan kemudahan yang disediakan, kita mampu merebut peluang agar tidak ketinggalan jauh dibelakang. Internet merupakan satu tranformasi teknologi yang perlu kita dekati. Bahkan sebagai seorang pelajar, kami amat memerlukan pendedahan mengenai dunia ICT. Seperti yang diketahui, kemahiran asas-asas komputer amat diperlukan pada masa kini.PI boleh dijadikan tempat untuk kita menimba ilmu dalam bidang ICT secara percuma. Dan ia mendatangkan manfaat kepada komuniti setempat agar dapat mendalami pengetahuan ICT tanpa memerlukan kos yang tinggi. Saya sendiri pada mulanya tidak mengetahui apa-apa mengenai dunia ICT tetapi semenjak mengikuti latihan asas komputer di PI, saya sudah mahir menggunakan komputer dan melayari internet. Selain itu, lokasi PI terletak di dalam kampung, jadi mudahlah untuk penduduk kita untuk berurusan di PI.</i> 			
Online Platform	Laman Web	<i>Unicliq, Tutor TV, Youtube, carian Google</i>	Blog	-
	FB	<i>Fairuz Flowers</i>	Instagram	-
	Whatsapp	-		
Gambar & Keterangan	<p>i) Bengkel Latihan ICT/ Keusahawan yang dihadiri</p> <div style="border: 1px solid black; height: 20px; width: 100%;"></div>			

**ITEM
JENIS**

**INFORMATION
MAKLUMAT**



Caption : Gambar-gambar menghadiri kelas dan latihan di PI

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT
	<p data-bbox="396 243 800 275">ii) Produk / Hasil Transformasi</p> <div data-bbox="350 308 1391 814" style="border: 1px solid black; min-height: 241px; padding: 5px;">-</div> <p data-bbox="363 816 483 848">Caption :</p> <p data-bbox="396 951 760 982">iii) Promosi di Media Sosial</p> <div data-bbox="350 1016 1391 1543" style="border: 1px solid black; min-height: 251px; padding: 5px;">-</div> <p data-bbox="363 1556 483 1587">Caption :</p> <p data-bbox="396 1726 1510 1757">iv) Lain-lain (contoh : proses penghasilan produk, penglibatan dalam aktiviti lain, dsb)</p>

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT
	 <p data-bbox="363 1052 1170 1083">Caption : Melibatkan diri dalam aktiviti yang dianjurkan oleh PI</p>
	<p data-bbox="224 1161 1511 1304"><i>Sepanjang penglibatan di PI, latihan dan kelas pembelajaran yang dihadiri Maklumbalas memberikan impak yang positif dalam peningkatan pengetahuan dan kemahiran menggunakan kemudahan ICT. Petugas PI banyak memainkan peranan terutama dari segi menyampaikan ilmu untuk peserta.</i></p>

Sila kemukakan laporan ini berlandaskan panduan yang diberikan dan dihantar ke Jabatan Komuniti Pintar Digital melalui emel kepada noor.hidayah@cmc.gov.my

Tarikh Penyerahan Laporan :

Tempoh data	Penyerahan laporan
Suku Pertama (Jan – Mac)	sebelum 1 April
Suku Kedua (April – Jun)	sebelum 1 Julai
Suku Ketiga (Julai – Sep)	sebelum 1 Oktober
Suku Keempat (Okt – Dis)	sebelum 1 Januari